
Obec Podveky 

Zastupitelstvo obce Podveky 

 

Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva obce Podveky                

konaného dne 18.6.2023 od 17:00 hodin 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu v Podvekách 

Přítomni:    Iveta Chábová, Karel Kmoch, Ing. Antonín Vlasák, 

Josef Protiva, Ing. Anna Sůvová, Josef Mejstřík, Eva Mottlová,  

Mgr. Marek Kulhánek 

Dále byli přítomni občané obce. 

Omluven:   1 

Zahájení:    17:00 

Ukončení:    19:30 

Zasedání usnášeníschopné: ano 

Zapisovatel:    Ing. VŠ 

Program: 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z pátého 

mimořádného zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

2. Schválení programu 

3. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

4. Projednání zápisu ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 23.4.2023 

5. Jednací řád Finančního výboru – určení termínu doložení zprávy zastupitelům 

6. Jednací řád Kontrolního výboru – určení termínu doložení zprávy zastupitelům 

7. Inventarizace zásob hmotného a nehmotného majetku za rok 2022 

8. Návrh účetní uzávěrky za rok 2022 

9. Návrh závěrečného účtu za rok 2022 

10. Obecně závazná vyhláška – Požární řád obce Podveky 

11. Obecně závazná vyhláška o stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitých věcí 

12. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 

13. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství 

14. Jmenování členů JSDHO, zřizovací listina JSDHO 

15. Zpráva finančního výboru – Prověření hospodaření majetku a smluvních vztahů 

JSDHO 

16. Darovací smlouva SDH Podveky  



17. Usnesení obce k delegování starostky pro zastupování obce Podveky, jako člena 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, v tomto Svazku ve 

volebním období 2023–2026 

18. Nová smlouva s firmou EKOKOM 

19. Internet Vlašimnet 

20. Návrh pojistné smlouvy u společnosti Direct pojišťovna, a.s. 

21. Nový lékař v ordinaci obce Podveky 

22. Dětská skupina v obci Podveky 

23. Opravy veřejného osvětlení 

24. Vybavení kanceláře obce novou technikou 

25. Valná hromada VHS 

26. Pověření kontrolního a finančního výboru prověřením závazného dotazníku k 

vodovodním přípojkám 

27. Řešení obecních cest 

28. Žádosti o odkup části obecních pozemků 744/2 a 744/1 

29. Žádost o zrušení žádosti o zřízení vodovodní přípojky 

30. Projednání veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Podveky pro 

obec Kácov za projektovou dokumentaci 

31. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti s ČEZ Distribuce na parcele 185/1 

32. Diskuse 

33. Závěr 

  



Zahájení zasedání 

Paní starostka Iveta Chábová přivítala přítomné zastupitele obce a občany. Oznámila, že 

zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Přítomno bylo 8 zastupitelů (včetně pana 

zastupitele Kmocha, který se zpozdil o pár minut). Pan zastupitel Rostislav Vizner se 

omluvil. Zastupitelstvo obce bylo tudíž usnášeníschopné. 

Paní starostka Chábová přítomné informovala, že se všemi zastupiteli komunikuje a 

zajímají ji jejich názory. Mrzí ji proto, že někteří se na fungování obce nechtějí podílet, 

nebo to tak alespoň vypadá. 

 

1. Určení ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení z osmého 

zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

Místostarostka obce Iveta Chábová určila zapisovatelem paní Ing. VŠ a ověřovateli zápisu 

pana Ing. Antonína Vlasáka a pana Josefa Protivu. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zapisovatele zápisu a zpracovatele usnesení paní 

Ing. VŠ a ověřovatele zápisu pana Ing. Antonína Vlasáka a pana Josefa Protivu. 

 

2. Schválení programu 

Paní místostarostka Iveta Chábová seznámila přítomné s návrhem programu v souladu 

s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v souladu s informací o konání osmého 

zasedání zastupitelstva obce Podveky zveřejněnou 11.6.2023 na úřední i elektronické 

desce. Pozvánka byla zastupitelům zaslána e-mailem. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje řádný program dle vyvěšené pozvánky. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 



Usnesení bylo schváleno. 

 

Pan zastupitel Ing. Vlasák požádal o doplnění programu o bod: 

- Odměňování členů finančního a kontrolního výboru 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Odměňování členů 

finančního a kontrolního výboru. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 3 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, K. Kmoch) 

Proti: 2 (Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 3 (Ing. A. Sůvová, J. Protiva, E. Mottlová) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Paní místostarostka Chábová požádala o doplnění programu o body: 

- Projednání veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Podveky 

pro obec Kácov za projektovou dokumentaci 

 

- Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti s ČEZ Distribuce na parcele 

185/1 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Projednání veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Podveky pro obec Kácov za 

projektovou dokumentaci. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 



Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod Smlouva o zřízení věcného 

břemene – služebnosti s ČEZ Distribuce na parcele 185/1. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

3. Schválení formy rozpravy, diskuse a formy hlasování návrhu na usnesení 

Paní starostka Chábová navrhla, aby rozprava a diskuse ke konkrétnímu bodu probíhala 

zvlášť. Dále navrhla, aby návrh usnesení byl schvalován v každém bodu zvlášť veřejným 

hlasováním. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje vést rozpravu a diskusi ke každému bodu zvlášť. 

Hlasování návrhu na usnesení také u každého bodu zvlášť veřejným hlasováním. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 



 

4. Projednání zápisu ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Podveky ze dne 23.4.2023 

Paní místostarostka Chábová se zeptala, zda má někdo k zápisu připomínky, nikdo nic 

neměl. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zápis ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Podveky 

ze dne 23.4.2023. 

 

5. Jednací řád Finančního výboru – určení termínu doložení zprávy zastupitelům 

Pan místostarosta Kmoch na minulém zasedání ZO Podveky zmínil, že by bylo vhodné 

doplnit do jednacího řádu finančního a kontrolního výboru termín, do kterého se má 

zpráva z jednání obou výborů doložit zastupitelům. Navrhoval tehdy 5 dnů před zasedání 

ZO. 

Pan zastupitel Mgr. Kulhánek požádal, zda by to nemohlo být 7 dnů před ZO, s tím neměl 

nikdo ze zastupitelů problém. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit jednací řád Finančního výboru o termín 

doložení zprávy zastupitelům 7 dnů před zasedáním ZO. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Ing. A. Vlasák) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

6. Jednací řád Kontrolního výboru 



Jedná se o to samé, jako u finančního výboru. Pan zastupitel Mgr. Kulhánek opět požádal 

o termín 7 dnů před zasedáním ZO. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnit jednací řád Kontrolního výboru o termín 

doložení zprávy zastupitelům 7 dnů před zasedáním ZO. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Ing. A. Vlasák) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

7. Inventarizace zásob hmotného a nehmotného majetku za rok 2022 

Paní starostka Chábová chtěla zastupitele informovat, že od začátku tohoto volebního 

období (tedy za 7 měsíců) vedení obce ušetřilo na všech účtech 914.000 Kč. V tom ještě 

nejsou započítané úroky z termínovaných vkladů, které budou obci teprve započítány. 

Poté se paní starostka Chábová bavila s paní zastupitelkou Mottlovou a přítomnými 

občany o tom, kde se ušetřilo oproti měsícům z minulého volebního období. 

Paní zastupitelka Mottlová také zmínila výši mzdy paní účetní, jde však o interní 

informace, jak řekla paní starostka Chábová. 

Tuto debatu ukončil pan zastupitel Ing. Vlasák, který řekl, že v tuto chvíli nemá smysl se 

o těchto věcech bavit. 

Poté paní starostka Chábová předala slovo paní Ing. VŠ, která zastupitele seznámila 

s inventarizací za rok 2022. Nikdo k ní neměl připomínky. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Inventarizaci zásob hmotného a nehmotného majetku 

za rok 2022. 

Výsledky hlasování: 



Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, Mgr. M. 

Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (E. Mottlová) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

8. Návrh účetní uzávěrky za rok 2022 

Paní starostka Chábová předala slovo paní Ing. VŠ, která zastupitele seznámila s návrhem 

účetní uzávěrky za rok 2022. Nikdo k němu neměl připomínky. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh účetní uzávěrky za rok 2022. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 3 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

9. Návrh závěrečného účtu za rok 2022 

Paní starostka Chábová předala slovo paní Ing. VŠ, která zastupitele seznámila s návrhem 

závěrečného účtu za rok 2022. Nikdo k němu neměl připomínky. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh závěrečného účtu za rok 2022. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 



Proti: 0 

Zdržel se: 3 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

  

Usnesení bylo schváleno. 

 

Paní starostka Chábová se zeptala paní zastupitelky Mottlové, proč si obec v minulých 

letech nechávala dělat rozbory vody a půdy. Paní zastupitelka Mottlová odpověděla, že se 

ze zákona musí dělat rozbor vody z obecní studny a jde-li o rozbory půdy, jedná se 

pravděpodobně o rekonstrukci rybníka. 

 

10. Obecně závazná vyhláška – Požární řád obce Podveky 

V návaznosti na školení paní starostky Chábové bylo nutné upravit požární řád obce 

Podveky. Nově je nutné nejdříve volat číslo 150, poté 112 a až poté ohlásit požár na 

obecním úřadě. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku – Požární řád obce 

Podveky. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 8 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

11. Obecně závazná vyhláška o stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitých 

věcí 

Toto téma se projednávalo již na minulém zasedání ZO Podveky. Podle informací paní 

starostky budou ostatní obce v blízké době zvyšovat koeficient pro výpočet daně 

z nemovitých věcí. Stále ještě není jisté, jak k tomu přistoupí stát. 



Současný koeficient v obci Podveky je 1 (základní koeficient). O zvyšování či 

nezvyšování tohoto koeficientu je potřeba rozhodnout do konce července. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák připomněl, že obec Podveky čekají velké investice (výstavba 

skupinového vodovodu a kanalizace) a je proto potřeba koeficient pro výpočet daně 

z nemovitých věcí určitě zvýšit. 

Paní zastupitelka Mottlová zopakovala, že nechtějí zvyšovat daň z nemovitostí. 

Výdaje obce Podveky se však každým rokem zvyšují (rostoucí ceny energií, vývoz 

odpadů aj.) a je potřeba na to reagovat. 

Paní starostka Chábová navrhla počkat na jednání vlády, jejíž rozhodnutí padne 

v červenci. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odročuje Obecně závaznou vyhlášku o stanovení koeficientu pro 

výpočet daně z nemovitých věcí. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, J. Mejstřík) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek) 

  

Usnesení bylo schváleno. 

 

12. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 

Vedení obce připravilo rozšíření počtu akcí konaných v obci Podveky, na které se 

nevztahuje noční klid. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl ze seznamu těchto akcí vyškrtnout dětský den. Ten bude 

letos spojený s kácením májky. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje vyřadit dětský den z Obecně závazné vyhlášky o 

nočním klidu. 

Výsledky hlasování: 



Pro: 1 (Ing. A. Vlasák) 

Proti: 5 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Zdržel se: 2 (J. Protiva, E. Mottlová) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, Mgr. M. Kulhánek, J. Mejstřík) 

Proti: 1 (Ing. A. Vlasák) 

Zdržel se: 1 (E. Mottlová) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Pan zastupitel Mejstřík se ze zbytku zasedání ZO omluvil a odešel. 

 

13. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství 

Tato vyhláška byla na předešlém zasedání ZO Podveky pojednávána. Je navrhováno 

zvýšit částku za odvoz odpadu na 1.100 Kč za občana, jiné návrhy částky paní starostka 

neobdržela. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl upravit to, kdo všechno bude moci být od tohoto 

poplatku osvobozen. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje upravit, kdo bude moci být od tohoto poplatku 

osvobozen. 

Výsledky hlasování: 



Pro:1 (Ing. A. Vlasák) 

Proti: 0 

Zdržel se: 6 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, Mgr. M. Kulhánek, E. 

Mottlová) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 4 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 2 (Mgr. M. Kulhánek, E. Mottlová) 

Zdržel se: 1 (Ing. A. Vlasák) 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

14. Jmenování členů JSDHO, zřizovací listina JSDHO 

Paní starostka Chábová obdržela od paní N.návrh na ukončení členství pana N. který 

nesložil zkoušky na velitele družstva v daném termínu, a na nové členy. Velitelem 

družstva se stane pan JB 

Jak se také ukázalo, zřizovací listina byla podle všeho neplatná. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje jmenování nových členů JSDHO a změnu zřizovací 

jednotky JSDHO. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek) 



Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

15. Zpráva finančního výboru – Prověření hospodaření majetku a smluvních vztahů 

JSDHO 

Paní starostka Chábová předala slovo paní Ing. Sůvové, která zastupitele seznámila se 

zprávou finančního výboru. Finanční výbor doporučil narovnání vztahů mezi obcí 

Podveky a JSDHO. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zprávu finančního výboru o prověření 

hospodaření majetku a smluvních vztahů JSDHO. 

 

16. Darovací smlouva SDH Podveky 

SDH vybralo železný odpad v hodnotě 10.550 Kč. Obec plánuje částku SDH darovat – 

ideálně převodem na účet, který ale hasiči nemají. Důvodem je, že by se jim jeho založení 

nevyplatilo. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Darovací smlouvu mezi obcí Podveky a SDH Podveky. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, Mgr. M. 

Kulhánek) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Ing. A. Vlasák) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 



17. Usnesení obce k delegování starostky pro zastupování obce Podveky, jako člena 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, v tomto 

Svazku ve volebním období 2023–2026 

Ve středu 21.6.2023 se bude konat valná hromada mikroregionu Uhlířskojanovicka. Je 

tedy potřeba schválit toto usnesení, aby paní starostka Chábová mohla obec Podveky na 

valné hromadě mikroregionu zastupovat. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl, aby mohl starostu, jestliže zrovna nemůže, na valné 

hromadě mikroregionu zastupovat místostarosta obce Podveky. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Usnesení obce k delegování starostky a místostarosty 

pro zastupování obce Podveky, jako člena Svazku obcí mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, v tomto Svazku ve volebním období 2023–

2026 

Výsledky hlasování: 

Pro: 6 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, Mgr. M. 

Kulhánek) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (E. Mottlová) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

18. Nová smlouva s firmou EKOKOM 

Tento bod byl již jednou projednáván na minulém zasedání ZO Podveky. Zastupitelé 

obdrželi všechny dodatky. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Novou smlouvy s firmou EKOKOM a uděluje 

starostce obce plnou moc k podepsání této smlouvy. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek) 



Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

19. Internet Vlašimnet 

Dodatek č.3 ke smlouvě mezi obcí Podveky a firmou Vlašimnet s.r.o. upravuje částku, 

kterou obec firmě platí, z 1500 Kč/rok na 0 Kč/rok. A to díky tomu, že obec Podveky 

pustila Vlašimnet na svoji střechu. 

Pan místostarosta Kmoch zkritizoval smlouvu, kterou paní zastupitelka Mottlová (v té 

době starostka) podepsala s firmou JON, jejíž výpovědní lhůta je 5 let. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl zavést na OÚ místo pevných linek internetové volání. 

Jeho výhodou je, že by se platilo pouze to, co se doopravdy provolá, a ne pevné sazby. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č.3 o poskytnutí bezplatného internetového 

připojení a plnou moc starostce obce k podepsání tohoto dodatku. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

20. Návrh pojistné smlouvy u společnosti Direct pojišťovna, a.s. 

Obci Podveky skončila pojistná smlouva. Nejlepší návrh na novou pojistnou smlouvu 

obdržela obec od společnosti Direct pojišťovna, a.s. Všechny návrhy zastupitelé obdrželi. 

Nikdo se k nim opět nevyjádřil s připomínkami.  

 



Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje pojistnou smlouvu u společnosti Direct pojišťovna, a.s. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

21. Nový lékař v ordinaci obce Podveky 

Po zesnulé paní MUDr. VB se novým lékařem v obci Podveky stává pan MUDr. OK. 

Pacienti se k panu doktorovi mohou hlásit do konce června. 

Paní starostka Chábová si dovolila za obec objednat na pohřeb paní MUDr. VB smuteční 

věnec. 

Paní starostka novému panu doktorovi navrhla smlouvu, kterou je třeba na zastupitelstvu 

odsouhlasit, podle níž by pan MUDr. OK platil obci za pronájem ordinace symbolickou 

jednu korunu. 

 

      Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření nájemní smlouvy s panem MUDr. OK za 

symbolickou 1 Kč a předává plnou moc starostce obce k podepsání této smlouvy. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 



22. Dětská skupina v obci Podveky 

Protože se v okruhu 15 km nedostalo asi 40 dětí ve věku od 1 do 4 let do mateřských škol, 

zřizovatelé dětských skupin se začali zajímat o nevyužívané obecní prostory v budově OÚ 

v Podvekách. Veškeré práce související s rekonstrukcí pro potřeby zřízení dětské skupiny 

by uhradili zřizovatelé a provozovatelé – tedy agentura Sto skupin, ne obec. Vše je teprve 

v ranné fázi jednání. 

Paní starostka Chábová se zeptala paní zastupitelky Mottlové, kde se nachází nákres 

půdorysu budovy OÚ, podle paní zastupitelky je v archivu. 

Podle paní zastupitelky Mottlové by byla škoda přijít o další prostory určené pro 

společenské akce. 

Téměř jistě se bude rušit obecní knihovna, která není téměř vůbec využívána. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zprávu o zjišťování informací k založení dětské 

skupiny v obci Podveky. 

 

23. Opravy veřejného osvětlení 

V osadě Útěchvosty údajně nefungují některé lampy veřejného osvětlení, na potvrzení 

tohoto tvrzení se ještě čeká. 

Případné opravy proběhnou pravděpodobně, až jich bude potřeba více, protože zapůjčení 

vysokozdvižné plošiny stojí nemalé peníze. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zprávu o opravě veřejného osvětlení. 

 

24. Vybavení kanceláře obce novou technikou 

Obec Podveky obdržela nabídku nového vybavení kanceláře. Současné vybavení 

kanceláře OÚ nevyhovuje současným potřebám. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl posoudit vícero možností pro vybavení kanceláře OÚ 

novou technikou. 

 



Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí nabídku na vybavení kanceláře obce novou 

technikou. 

 

25. Valná hromada VHS 

V předešlých dnech proběhla valná hromada VHS, které se za obec Podveky zúčastnil pan 

místostarosta Kmoch. Neměl však pověření od zastupitelstva, proto nemohl na valné 

hromadě o ničem hlasovat. 

Podle slov pana místostarosty se na valné hromadě nic zásadního nevyřešilo. 

Pan zastupitel Ing. Vlasák navrhl určit starostku a místostarostu k zastupování na všech 

valných hromadách VHS, je-li to možné. Tím si paní starostka Chábová nebyla jistá. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zprávu o valné hromadě VHS. 

 

26. Pověření kontrolního a finančního výboru prověřením závazného dotazníku k 

vodovodním přípojkám 

Závazný dotazník vypracovaný minulým vedením obce Podveky je dle právníků ze 

Sdružení místních samospráv nedostatečný. Je tedy potřeba vypracovat novou smlouvu. 

Paní starostka Chábová požádala kontrolní a finanční výbor o prověření závazného 

dotazníku k vodovodním přípojkám. Pan zastupitel Ing. Vlasák však doporučil řídit se 

právními názory. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odročuje Pověření kontrolního a finančního výboru prověřením 

závazného dotazníku k vodovodním přípojkám. 

 

 

27. Řešení obecních cest 



V osadě Zalíbená není vyřešené vlastnictví některých cest. Na obci byl i kvůli tomu 

osobně ředitel krajské pobočky katastrálního úřadu pan Ing. Bc MF. Ten obci Podveky 

doporučil, aby momentálně žádné pozemky neprodávala. 

Dále se řešily nepříjemnosti, které byly způsobeny rodině N., spojené s prodejem 

pozemků v Zalíbené bývalým vedením obce panu zastupiteli Viznerovi a panu Š.. 

Zastupitelstvo obce Podveky se shodlo na tom, že se na problémové pozemky přijde 

podívat některý ze zastupitelů. 

      

      Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o řešení obecních cest.  

28. Žádosti o odkup části obecních pozemků 744/2 a 744/11 

Zastupitelé se shodli, že obec Podveky žádné obecní pozemky (a obzvlášť cesty) 

v současnosti prodávat nebude. 

Paní zastupitelka Ing. Sůvová v souvislosti s hlasováním, které se jí týká, řekla, že je ve 

střetu zájmů. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Zamítnutí žádostí o odkup části obecních pozemků 

744/2 a 744/11. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 5 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva) 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 (E. Mottlová, Mgr. M. Kulhánek) 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

29. Žádost o zrušení žádosti o zřízení vodovodní přípojky 

Paní starostka Chábová navrhla tento bod odročit, protože pořád nevíme, jaká bude finální 

cena za vodovodní přípojky. 

 



Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce odročuje žádost o zrušení žádosti vodovodní přípojky. 

 

30. Projednání veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Podveky 

pro obec Kácov za projektovou dokumentaci 

Obec Podveky má zažádáno o 121 vodovodních přípojek. Cena za projekt na jednu 

vodovodní přípojku, na který se od občanů vybíralo 5.000 Kč, bude 3.293 Kč. Celková 

cena za celou obec Podveky činí 398.528 Kč. Zbylá částka z vybraných 5.000 Kč bude 

ponechána každé nemovitosti na úhradu vodovodní přípojky.  

Paní starostka Chábová přečetla zastupitelům znění veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

dotace z rozpočtu obce Podveky pro obec Kácov za projektovou dokumentaci. 

Další informace bude mít paní starostka ve čtvrtek. 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 

obce Podveky pro obec Kácov za projektovou dokumentaci a zajištění územního 

souhlasu a zplnomocňuje starostku obce k jejímu podpisu. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

31. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti s ČEZ Distribuce na parcele 

185/1 

ČEZ šel při zřizování přípojky k panu Š. přes pozemky obce. 

 

Návrh na usnesení 



Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti 

s ČEZ Distribuce na parcele 185/1. 

Výsledky hlasování: 

Pro: 7 (I. Chábová, Ing. A. Vlasák, Ing. A. Sůvová, K. Kmoch, J. Protiva, E. Mottlová, 

Mgr. M. Kulhánek) 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo schváleno. 

 

32. Diskuse 

Obecní knihovna v Podvekách bude v blízké době pravděpodobně zrušena a bude 

nahrazena kniho-budkou. Není třeba se bát o knihy, které se v knihovně nacházejí. 

Na webových stránkách obce lze nově využívat funkci vyhledávání. 

Byl proveden samoodečet elektrické energie. Minulý rok se na elektřině ušetřilo téměř 44 

tisíc Kč. 

Obec hledá nového geodeta. Ten dosavadní však musí obci dát všechny podklady. 

Aktuální počet obyvatel obce Podveky je 219. 

Paní A. požádala obec, aby písemně vyzvala pana Z. k ořezání stromu. To pan Z. po 

domluvě s panem místostarostou Kmochem zařídí na podzim, až k tomu budou příznivé 

podmínky. 

Pan místostarosta připomněl, aby obec upozornila důchodce, aby si udělali a poslali 

samoodečty, jinak jim ČEZ udělá průměrnou spotřebu. 

Paní zastupitelka Mottlová požádala, zda by bylo možné pořádat zasedání ZO v jiné dny 

než v neděli, kdy jsou lidé na návštěvách. Zasedání v průběhu týdne se zase nehodí jiným 

zastupitelům. 

Paní starostka Chábová zastupitele informovala, že do konce července se bude konat další 

schůze, na které se bude jednat o uzavření úvěru na vodovod a kanalizaci. Poprosila 

zastupitele, aby se vyjádřili, kdy by se jim to nejvíce hodilo. 

Pan Š. se zeptal, zda by bylo možné půjčit si od obce sekací traktůrek na trávu, popř. 

požádat zaměstnance obce, který by panu Š. posekal jeho pozemek v Podvekách. 

  



 

33. Závěr 

 

Paní starostka poděkovala všem přítomným a ukončila zasedání zastupitelstva. 

 

Zapsala dne:     Ing. Veronika Šourková 

 

Ověřovatelé:     Ing. Antonín Vlasák 

 

      Josef Protiva 

 


